



www.pphk.org

BUY TICKETS · MAKE A DONATION · VOLUNTEER



"A new star of the cello" DR Radio Denmark

Camille Thomas

HK Début 香港首演



Rachel Cheung piano 張緯晴 鋼琴

SAT 7:30 pm 香港大會堂音樂廳 **APR** Concert Hall Hong Kong City Hall 2023

藝術發展配對資助計劃 Art Development Matching Grants Schem

Hysan希慎

www.pphk.org

資助 Financial Support

夥伴 Partner



"an outstanding ensemble of young musicians" The New York Times 「由年輕樂手所組成的傑出樂團」《紐約時報》

Verona Quartet

HK Début 香港首演

Ravishing Ravel

維羅納四重奏的拉威爾

Programme includes Bartók. Ravel and Beethoven 節目包括巴托、拉威爾及貝多芬

支持 Concert Supporter

Whitney

Ferrare

資助 Financial Support

藝術發展配對資助計劃

夥伴 Partner



MON 7:30 pm 香港大會堂音樂廳 Concert Hall **V** Hong Kong City Hall \$520 / \$320 / \$180 2023

Tickets & Enquiries 門票及查詢 www.pphk.org www.urbtix.hk

節目 Programme

觀眾問卷調查 並提供意見,多謝支持!

Please fill out our survey after the concert.



湯瑪斯(大提琴), 張緯晴(鋼琴)

蕭邦

序奏與華麗的波蘭舞曲, 作品3

葛利格

A小調大提琴奏鳴曲,作品36 激動的快板 非常平静的行板 有力的甚快板

中場休息

梅湘

《時間終結四重奏》: 讚美永恆耶穌

法郎克

A大調小提琴奏鳴曲 (Jules Delsart編) 稍快板,帶充分的中庸速度 宣敘調一幻想曲:充分的中庸速度

略快的稍快板

Camille Thomas (Cello), with Rachel Cheung (piano)

CHOPIN

Introduction and Polonaise Brillante in C major, Op. 3

29" **GRIEG**

Cello Sonata in A minor, Op. 36 Allegro agitato Andante molto tranquillo Allegro molto e marcato

Interval

MESSIAEN

Louange à l'éternité de Jésus from Quatuor pour la fin du temps

28" **FRANCK**

Violin Sonata in A major (arr. Jules Delsart) Allegretto ben moderato Allearo Recitative-Fantasia: Ben moderato Allegretto poco mosso

(星期六)晚上8時播出及2023年4月27日(星期四)下午2時重播

Tonight's concert is recorded by RTHK Radio 4 (FM Stereo 97.6-98.9 MHz and radio4.rthk.hk) and will be broadcast on 22 April 2023 (Sat) at 8pm with a repeat on 27 April 2023 (Thu) at 2pm.

場地規則

為了讓觀眾及演出者能享受是次 場內攝影、錄音或錄影,亦請勿吸煙或 飲食。在音樂會開始前,請關掉手提 電話、其他響鬧及發光的裝置。多謝 各位合作。

In order to make this performance a pleasant experience for the artists and other members of the audience, please refrain from recording, filming, taking photographs, and also from smoking, eating or drinking in the auditorium. Please ensure that your mobile phones and any other sound and light emitting devices are switched off before the performance. Thank you for your kind co-operation.

主辦機構保留更改節目的權利。節目 內容並不反映香港特別行政區政府的 Programme may be subject to change. The content of this programme does not reflect the views of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region.

HYSAN AND ITS LEE GARDENS

COMMITTED TO CURATING A SUSTAINABLE COMMUNITY









Hysan希慎

行政總監致辭 Message from Our Executive Director

Dear friends and music lovers.

Hong Kong is BACK!!!! We are thrilled to be starting our 2023 Recital Series with a sold out recital by Franco-Belgian cellist Camille Thomas finally making her Hong Kong debut. This is actually our third attempt to bring Camille here, as we had to cancel her scheduled dates in 2020 and 2021. You can definitely feel the buzz in the city. And we are very grateful that with so many events currently taking place, you have chosen to spend your Saturday night with us at City Hall!



We have a very busy spring. We are excited to be presenting the Hong Kong debut of the Verona Quartet on Monday May 22^{nd} , as our first official co-presentation with Le French May. And on Monday June 5^{th} , please join us here for the dynamic duo of Esther Yoo, violin and Zee Zee, piano. We are also planning three Family Concerts in April and June.

All of this would not be possible without the generous support of all of our donors and from the Culture, Sports and Tourism Bureau (CSTB). We are the fortunate recipient of the Art Development Matching Grants Scheme, whereby every dollar we are able to raise from donors is matched 1.5 times by the CSTB. So please consider supporting the work that we do to enhance the arts & cultural life of Hong Kong and make the inspiration of a live music performance accessible to all.

Enjoy the music!

Andrea D Fessler

Executive Director and Founder Premiere Performances of Hong Kong

關於湯瑪斯(大提琴) About Camille Thomas, Cello



樂天、活力充沛、喜樂滿盈, 這些都是湯瑪斯豐富且極具魅 力的個性特質。這位於2017年 4月與德意志留聲機唱片公司簽 訂獨家合約的年輕法國比利時籍 大提琴家,深諳藝術的力量在於 能夠連繫來自不同文化、國家和 背景的個體,聚集並使人們團結 在一起。湯瑪斯魅力非凡的造詣 源於她對生命的熱情,亦為激勵 他人敞開心扉,感受古典音樂的 奇妙和情感的一種想望所驅使。 她說:「我堅信音樂有著擴大心 靈的力量,讓你更強烈的感受一 切。音樂為凡人的美好和偉大帶 來希望。」

Optimism, vitality and joyful exuberance are elements of Camille Thomas's rich and compelling personality. The young Franco-Belgian cellist, who signed an exclusive contract with Deutsche Grammophon in April 2017, understands art's power to bring people together, to unite individuals from diverse cultures, countries and backgrounds. Her charismatic artistry is driven by a passion for life and a desire to inspire others to open their hearts to the wonder and emotion of classical music. "I strongly believe that music has the power to enlarge the heart, to make you feel everything with more intensity," she says. "Music gives hope for the beauty and greatness of the human soul."

湯瑪斯1988年生於巴黎,四歲開始學大提琴,進步神速的她很快便隨巴登學藝。2006年她移居柏林,入讀漢斯艾斯勒音樂學院,師隨弗克和海爾梅森,其後赴威瑪李斯特音樂學院進修,跟隨沃爾夫岡·伊曼紐爾·施密特學習。

《希望之聲》(Voice of Hope)是 她為德意志留聲機灌錄的第二張 專輯,2020年6月6日於全球發 行,當中主要收錄塞依所寫的大 提琴協奏曲《永不放棄》(Never Give Up),為湯瑪斯2018年4月 在巴黎的世界首演。作曲家憑 世界首演。作曲家憑遭 也記下他對巴黎和伊斯坦堡遭 恐怖襲擊的回應,亦是他特高 場瑪斯譜寫的作品。這是第一張 與聯合國兒童基金會合作錄製的 古典專輯,反映出湯瑪斯盼以音 樂助人的願望。

湯瑪斯所用的大提琴為1730年製的史特拉瓦里名琴「費爾曼」,由日本音樂基金會借出。

Camille is conquering the world stage at a staggering pace. She has already worked with such conductors as Paavo Järvi, Mikko Franck, Marc Soustrot, Darrell Ang, Kent Nagano, Stéphane Denève and with orchestras such as the Deutsche Kammerphilharmonie Bremen, Academia Santa Cecilia, the Sinfonia Varsovia, Staatsorchester Hamburg in the Elbphilharmonie, the Lucerne Festival Strings in the Herkulessaal in Munich, the Orchestre National de Bordeaux, and Brussels Philharmonic.

Camille Thomas was born in 1988 in Paris. She began playing cello at the age of four and made such rapid progress that she was soon taking lessons with Marcel Bardon. She moved to Berlin in 2006 to study with Stephan Forck and Frans Helmerson at the Hanns Eisler Hochschule für Musik, and continued her training in the form of postgraduate lessons with Wolfgang-Emanuel Schmidt at the Franz Liszt Hochschule für Musik in Weimar.

Voice of Hope, her second DG album, was released in 2020. At its heart is the world premiere recording of Fazil Say's Concerto for Cello and Orchestra 'Never Give Up', the composer's response to terrorist attacks on Paris and Istanbul, written expressly for Thomas, who gave its world premiere performance in Paris in April 2018. It is the first classical album recorded in partnership with UNICEF, reflecting the cellist's desire to help others through her music.

Camille Thomas plays the famous 'Feuermann' Stradivarius 1730 as a loan from the Nippon Music Foundation.



關於張緯晴(鋼琴) About Rachel Cheung, Piano

2017年范·克萊本國際鋼琴大賽晉身決賽、觀眾大獎得主鋼際家張緯晴獲讚譽為「既是詩人」,是戲劇家」,展現了「既精緻又具說服力的演奏」(《達拉斯晨報》)。她為施坦威青年藝術家,持續走訪三大洲並進行細膩動人的演奏,以台上優雅的演出揚威世界。

張緯晴於香港土生土長,以一級榮譽畢業於香港演藝學院;爾後於美國耶魯大學音樂系修她在2007年推出首張音樂會DVD,由VAI發行。她的首張國際專輯《Reflections》,收錄蕭邦前奏曲,將由環球音樂發行。

2017 Van Cliburn International Piano Competition Finalist & Audience Award Winner Pianist Rachel Cheung is hailed as "a poet, but also a dramatist" displaying "the most sophisticated and compelling musicmaking" (The Dallas Morning News). Also a Young Steinway Artist, she continues to build a reputation for an elegant stage presence, giving sensitive and refined performances across the world.

Rachel has appeared with prominent orchestras and collaborated with conductors including Edo de Waart, Jaap van Zweden, and Nicholas McGegan. She has performed in recitals across the United States, Europe, and Asia. As an active chamber musician, Rachel has worked with world-renowned musicians including Ning Feng, Vladimir Mendelssohn, and the Brentano String Quartet. She also enjoys community outreach events, which allow her to connect with audiences and share her passion of storytelling through music.

Born and raised in Hong Kong, Rachel graduated with first class honors at the Hong Kong Academy for Performing Arts, and later studied at the Yale School of Music. Her first concert DVD was released by VAI in 2007. Her international debut album *Reflections*, featuring the Chopin Preludes, is released by Universal Music.



節目簡介

Programme Notes

蕭邦 (1810-1849)

C大調序奏與華麗的波蘭 舞曲,作品3(1829-1830)

1829年夏天,年僅19歲已成為 國際知名鋼琴家與作曲家的蕭邦 從華沙音樂學院畢業。他深愛一 位年輕歌手但始終無法鼓起勇氣 向她表白。為了讓少年蕭邦分散 注意力,他被父親說服接受了最 初的贊助人拉茲維烏公爵邀請 到波茲南避暑。蕭邦就在這次旅 程途中創作了這首給大提琴與鋼 琴、以「華麗」風格寫的波蘭舞 曲,向公爵表達感激之情與紀念 兩人的友誼。波蘭舞曲以當年流 行的波蘭舞蹈音樂為基礎,也帶 著當時以娛樂為目的的沙龍音樂 常見的花俏炫技寫法。有著高度 歌唱性且多愁善感的旋律在大提 琴與鋼琴之間穿插往返的前奏, 是稍後在1830年寫成。

葛利格 (1843-1907)

A小調大提琴奏鳴曲, 作品36(1882)

激動的快板 非常平靜的行板 有力的甚快板

葛利格1843年生於挪威卑爾根, 可以說是北歐半島有史以來最受 歡迎的作曲家。他於萊比錫音樂 學院攻讀音樂,惟直到畢業後回

Frédéric CHOPIN (1810-1849)

Introduction and Polonaise Brillante in C major, Op. 3 (1829-1830)

In the summer of 1829, Chopin, already an internationally recognized pianist and composer at the age of 19, graduated from the Warsaw Conservatory. He was deeply in love with a young singer but was not able to work up the courage to approach her. In an attempt to distract the young Chopin, his father convinced him to accept an invitation to his summer residence in Poznań by the Duke Radziwiłł, who was one of Chopin's earliest patrons. It was during this visit that Chopin composed the Polonaise, in "brilliant" style, for cello and piano as a gesture of gratitude and friendship for the Duke. The Polonaise was modeled after the popular Polish dance form at that time, and reflects the showy, somewhat tonguein-cheek virtuosic writing that was common for salon pieces of the day, which were intended for casual entertainment. The Introduction, featuring highly vocal and sentimental melodies traded back and forth between cello and piano, was composed later in 1830.

Edvard GRIEG (1843-1907)

Sonata in A Minor, Op. 36, for cello and piano (1882)

Allegro agitato Andante molto tranquillo Allegro molto e marcato

Arguably the most popular composer ever to emerge from the Scandinavian peninsula, Edvard Grieg was born in Bergen, Norway, in 1843. He received his formal musical education at the 到斯堪的納維亞,始發展出其獨樹一幟的創作語彙和特色。他研習挪威的民間音樂並從中得到啟發,今時今日被譽為挪威民族樂派的領頭人物。葛利格的音樂得到當時許多備受推崇的作曲家讚賞,包括李斯特和柴可夫斯基都予以勉勵和肯定。

第一樂章以充滿憂思而且激動的 主題開始,透露了兄弟分離之 苦,隨後迅速消散,進入溫柔的 第二主題,很有葛利格特色一和 煦抒情,挪威民族風格表露無 遺。這個樂章表達了多種情感, 尤以大提琴不同尋常的小型華采 樂段將情感表現得淋漓盡致。

題為行板的第二樂章甚為抒情,開端主題取材自葛利格1870年代寫作的「效忠進行曲」——齣關於挪威國王席格爾德的話劇所用的劇樂,原為四支大提琴而創作。樂章中部波濤洶湧,直到樂章尾聲才重現列隊行進的主題。

Leipzig Conservatory, but he did not find his unique musical voice until returning to Scandinavia after his graduation. He studied and drew inspiration from Norwegian folk music and is today considered a leading musical voice of Norwegian nationalism. Grieg's music was admired by many of the most respected composers of his day, including Franz Liszt and Peter Tchaikovsky, both of whom offered their encouragement and approval.

Grieg's only cello sonata was composed in 1882 and was at least one of the first pieces he composed after a busy period as conductor of the Bergen Symphony. Some may be surprised by the massive scale of Grieg's cello sonata, one of the most passionate and expansively Romantic sonatas ever composed for the instrument. Grieg dedicated the piece to his brother John, an amateur cellist with whom he had not been on a good terms for some time. Unfortunately, there was no reconciliation, and it was another cellist, Ludwig Gritzmacher, who premiered the work with Grieg at the piano on October 22, 1883.

Perhaps reflecting the pain of the brotherly separation, the first movement begins with a brooding, agitated theme, which quickly dissolves into a tender second theme more characteristic of Grieg – warmly lyrical, very Norwegian. The movement has a wide emotional range, heightened by the unusual inclusion of a mini cadenza for the cellist.

The lyrical Andante draws its opening theme from an Homage March composed by Grieg in the 1870s as incidental music to a play about King Sigurd Jorsalfar of Norway, originally scored for four cellos. There is a stormy middle section before the processional theme returns at the end of the movement.



Dynamic Duo

Esther Yoo (violin) & Zee Zee (piano)

小提琴及鋼琴二重奏: 柳愛莎及左章

"The soloist [Esther Yoo] and pianist Zee Zee clicked smoothly on every turn of the music...It was a dazzler." Aspen Times

Programme includes Saint-Saëns, Beethoven, Grieg and more! 節目包括聖桑、貝多芬、葛利格及更多

MON 7:30 pm 香港大會堂音樂廳 Concert Hall Hong Kong City Hall \$520 / \$320 / \$180

5 JUN 2023

支持 Concert Supporter

Mourtzanou

Elia

資助 Financial Support

藝術發展配對貨助計劃 velopment Matching Grants Scheme SAR Government 香港特別行政區政府 夥伴 Partner

🛅 Hysan希慎

Tickets & Enquiries 門票及查詢 www.pphk.org www.urbtix.hk 終樂章以簡短和宣敘調似的華采 樂段(獨奏大提琴)開篇,充滿活 力和鄉村氣息的民間舞曲隨即展 開。一如第一樂章,終曲描畫的 情緒豐富多樣。

梅湘 (1908-1992)

《時間終結四重奏》: 讚美永恆耶穌(1940)

「讚美永恆耶穌」是梅湘的曠世 《時間終結四重奏》第五樂 章。梅湘在二戰期間被德軍俘 虜, 在囚期間寫下這首四重奏, 由他和囚中的音樂夥伴首演。 此曲是他受到新約聖經《啟示 錄》所啟發而創作,流露出他對 信仰的虔誠。這首寫給單簧管、 小提琴、大提琴和鋼琴的四重奏 作品,其中第五樂童是大提琴和 鋼琴二重奏。樂曲改編自較早的 作品《美泉節慶》第四首(「水」): 1937年巴黎舉行世界博覽會,在 展期間梅湘以該作品為塞納河畔 的露天水舞表演節目伴奏。速度 標記為無限緩慢的,狂喜的。

梅湘寫道:

上帝在這裡被視為道。大提琴奏起「無限緩慢的」寬廣樂句,以愛和崇敬讚美道的永恆,其強大而溫柔,「時間永不消失淨盡」。旋律莊嚴地延續,迎向溫柔且富麗堂皇之境。「太初有道,道與上帝同在,道就是上帝。」(約翰福音1:1(英王欽定本))

The final movement begins with a brief recitative-cadenza for solo cello, which ushers in a vigorously rustic folk dance. As in the first movement, the finale traces a huge expressive trajectory.

Olivier MESSIAEN (1908-1992)

Louange à l'éternité de Jésus from Quatuor pour la fin du temps (1940)

Louange à l'éternité de Jésus ("Praise to the eternity of Jesus") is the fifth movement from Olivier Messiaen's epic Quatuor pour la fin du temps ("Quartet for the End of Time"). Messiaen wrote the quartet while a prisoner of war in World War II under German captivity and it was first performed by his fellow prisoners. Rooted in his deeply Christian faith, it is inspired by the New Testament Book of Revelation. The quartet is scored for clarinet, violin, cello and piano, but the fifth movement is a duet for cello and piano. The music was arranged from an earlier composition, "IV. L'Eau" (Water), from "Fête des belles eaux" (Celebration of Beautiful Waters) to accompany an open-air spectacle of "dancing" water spouts on the Seine, performed at the Paris International Exposition of 1937. The tempo marking is infiniment lent, extatique (infinitely slow, ecstatic).

Messiaen writes:

Jesus is considered here as the Word. A broad phrase, (infinitely slow, ecstatic), on the cello, magnifies with love and reverence the eternity of the Word, powerful and gentle, "whose time never runs out". The melody stretches majestically into a kind of gentle, regal distance. "In the beginning was the Word, and Word was with God, and the Word was God." (John 1:1 (King James Version))

法郎克 (1822-1890)

A大調小提琴奏鳴曲 (Jules Delsart編) (1886/1888)

稍快板,帶充分的中庸速度 快板 宣敘調一幻想曲: 充分的中庸速度 略快的稍快板

法朗克雖然生於比利時的利加, 日後卻成為屹立於法國音樂界 的重要人物。他兒時已顯露出 天賦音樂才華,獲送到利加音 樂學院訓練,在學時蠃得無數首 獎。1835年,他舉家搬到巴黎, 法朗克入讀巴黎音樂學院。期後 6年,他再次在鋼琴、管風琴及 即興創作方面獲得多個冠軍。 20歲時,他開始以音樂會演奏 家為職業,而作曲方面亦聲譽日 隆。他最後選擇了更穩定的工 作,於1858年獲仟命為聖克羅 蒂德教堂的管風琴師。1871年, 他出任巴黎音樂學院的管風琴教 授,直到離世之時一直是法國音 樂界深具影響力的人物。

A大調奏鳴曲於1886年夏季寫成,是送給比利時小提琴家易沙意的結婚禮物。在僅僅一個倉促的綵排後,易沙意在婚禮當天親自演奏此曲。不久後,法國出版商希姆將樂曲印刷出版。

第一樂章「稍快板,帶充分的中 庸速度」以柔和的鋼琴樂段開始,小提琴主題優雅地盪漾其 上。樂曲一路發展,鋼琴以八度

César FRANCK (1822-1890)

Violin Sonata in A major (arr. Jules Delsart) (1886/1888)

Allegretto ben moderato Allegro Recitative-Fantasia: Ben moderato Allegretto poco mosso

Although he became a pillar of the French musical establishment, César Franck was born in Liège, Belgium. Showing early musical gifts, he was sent to the Liège Conservatoire where he won numerous first prizes. The family moved to Paris in 1835 and Franck entered the Conservatoire. Over the next 6 years, he again won several first prizes for piano, organ and improvisation. At the age of 20, he embarked on a career as a concert virtuoso, though his reputation as a composer also grew. He eventually accepted more stable employment as an organist, and was appointed to the St. Clotilde church from 1858. In 1871, he was appointed professor of organ at the Paris Conservatoire and remained an influential figure in French music until his death.

The Sonata in A was written in the summer of 1886 as a wedding present for the Belgian violinist Eugène Ysaÿe. After a hasty rehearsal, it was actually performed by Ysaÿe on his wedding day. It was published by Hamelle shortly afterwards.

The first movement opens with a gentle piano introduction while the violin theme floats elegantly above. The music develops and a new descending theme is introduced in octaves in the piano. Snatches of the opening theme are

和弦彈出新的下行主題。樂曲開 首主題的片段斷斷續續地加入, 抗衡漸趨半音的和聲。「極溫柔」 樂段慢慢增長,在其引領下回到 開頭的樂段。樂章寧靜又富表現 力地結束。

鋼琴快速的低音琶音為「快板」 帶來不祥、燥動不安的氣氛,伴 隨獨奏者爆發出的激情切分音主 題。音樂逐漸放鬆下來,進入較 安靜緩慢的段落,但鋼琴響亮的 和弦預告另一更燥動的樂段的 樂曲再次回到一開始的切分音旋 律,較安靜的第二主題亦有重 現,但這次發展成洶湧的尾聲。

鋼琴深沉而厚重的和弦令到「宣 敘調一幻想曲:充分的中庸 度」氣氛傷感。獨奏樂句一開 時果斷,隨後變得深思,強 時果斷,隨後變得深思,並 致起一段段熾熱的華彩樂時 行幻想曲」由一個美麗抒情 時 建開始,在鋼琴像漣漪的 建開始,在鋼琴像 變得愈來 人 上延展。 引領到高潮。 樂曲在 數性, 引領到高潮。 樂曲在 數 以緩和。

法朗克高明的對位法寫作在「略快的稍快板」中可見一班,當中由大提琴和鋼琴相距一個小節所構成的卡農樂段,就是實容的是實際的主人。 兩個聲部在卡農樂段中鬆容的的相帶動,其後鋼琴換成流暢的互相帶動,其後鋼琴換成流暢的八分音符,繼續伴奏大提琴如歌的於律。卡農樂思在樂曲結束前所改出現,與之前的半音和聲形成對比,最後強而有力的完結。

中譯:張苡璉

integrated into the texture against increasingly chromatic harmonies. 'Dolcissimo' passages gradually grow and lead to return of opening. The movement closes quietly and expressively.

The low, rapid arpeggios give the Allegro an ominous, agitated mood with passionate, syncopated outbursts from the soloist. The music gradually relaxes into a quieter, slower section, but loud chords in the piano herald a more agitated section. This leads to a return of the opening syncopated melody. The quieter second theme also returns, but develops into a turbulent coda.

Deep, rich chords in the piano give a feeling of pathos to the third movement. The solo statements begin assertively, become more reflective, and gradually build to a series of passionate cadenzas. A beautifully lyrical melody begins the Fantasia, suspended over rippling arpeggios in the piano. The music becomes more dramatic and leads to a dramatic climax. The tension resolves as the music comes to rest in soft and lower registers.

Franck's brilliance as a contrapuntist is evident in the final movement with a canon at one bar between cello and violin. The lines interplay with a gentle ease before the canon is abandoned and flowing piano quavers accompany a cantabile melody. The canonic idea is used again, contrasted with melting chromatic harmonies, before returning to make a powerful conclusion.

飛躍演奏香港簡介

About Premiere Performances of Hong Kong

飛躍演奏香港致力推動香港室內樂的發展,透過邀請國際著名音樂家和演奏新星來港,為不同年齡及階層的聽眾帶來精彩的獨奏會、室內樂演出及外展活動,提供多元的方式及機會欣賞古典音樂。

費詩樂女士於2007年成立飛躍演奏香港並註冊為慈善機構。我們的節目豐富多元,包括不同樂器的組合、獨特的演出風格及音樂類型,並由廣受歡迎的國際演奏家和耀眼的新晉音樂家擔綱演出。飛躍演奏香港希望為這個充滿活力的城市,同時鞏固香港作為國際藝術文化大都會的地位。

飛躍演奏香港每年主辦超過100個活動,當中包括:

- 比爾斯飛躍演奏音樂節(五至 六場音樂會)及超過20個教育及 外展活動;
- 演奏系列(四至六場音樂會);
- 親子系列(二至四場音樂會);
- 校園室內樂教育計劃(超過60場 校園音樂會)

透過不同系列的音樂會及活動,我 們希望接觸更多的聽眾。音樂無分 國界,我們相信每一位聽眾,不論 是學生或專業人士,都會被世界級 的音樂演出感動。 Premiere Performances brings internationally celebrated musicians and the world's brightest rising stars to Hong Kong for solo recitals, chamber music and community outreach, building a vibrant local arts scene and inspiring audience members of all ages with performances that are accessible to all.

Founded in 2007 as a registered charity by Andrea D. Fessler, Premiere Performances aims to contribute to a vibrant local classical music scene and establish Hong Kong as a leader in the international cultural landscape. From international favourites to the world's brightest rising stars, our programmes feature a dynamic array of instruments, performance styles and genres.

Premiere Performances presents over 100 events each year including:

- Beare's Premiere Music Festival (5-6 concerts and over 20 Education & Outreach events),
- Recital Series (4-6 concerts),
- Family Series (2-4 concerts),
- Chamber Music In Schools (60+ in-school performances)

From special needs students to the elite of Hong Kong, we have programmes aimed at all demographics. We believe that everybody, regardless of social class, ethnicity or language, will be moved by the power of a world class live music performance.

飛躍演奏香港需要你們的支持! We Need Your Support!

飛躍演奏香港是註冊慈善團體及非牟利機構,為香港樂迷呈獻國際級獨奏及室內樂演奏會。本機構僅有約一成半的開支由音樂會門票收入支付,餘額有賴捐款者及贊助商慷慨解囊,讓我們繼續將最好的演出帶給香港觀眾。

透過「藝術發展配對資助計劃」,香港政府會為捐款作出1.5倍的配對資助,您的一分一毫將加倍支持我們的發展。

捐款**港幣100元**或以上均可獲發申報 免稅收據。 Premiere Performances is a registered charity and a non-profit organisation. Only about 15% of Premiere Performances' costs are covered by ticket sales. The generous contributions of our patrons and sponsors help us make up the shortfall so that we can continue to bring the best in the world to Hong Kong for you, its audiences.

As we are a recipient of the Art Development Matching Grants Scheme, every dollar you donate to Premiere Performances will be matched 150% by the Hong Kong Government, more than doubling your contribution.

As a registered charity, any donation of **HK\$100** or more to Premiere Performances is tax-deductible with receipt.

立即捐款成為飛躍演奏香港之友

Donate Now to Become a Friend of Premiere Performances

「飛躍演奏香港之友」的禮遇 Benefits of the Friends Circle	港幣HKD 100+	港幣HKD 1,000+	港幣HKD 5,000+	港幣HKD 10,000+	港幣HKD 18,000+	港幣HKD 25,000+	港幣HKD 50,000+
獲確認信及申報免稅收據 Letter of Recognition and Charitable Tax Receipt	√	√	√	√	√	√	√
優先訂購門票 Advance Booking Period	✓	√	✓	√	\checkmark	√	✓
成為「飛躍演奏香港之友」 Membership to Friends Circle		√	✓	√	\checkmark	✓	✓
鳴謝於飛躍演奏香港所有音樂會的 場刊及網站上 Name in House Programmes and on Website		√	√	√	√	√	√
專貴訂票服務 Concierge Ticketing Service			✓	✓	\checkmark	✓	✓
彈性更改門票 Flexible Rescheduling			✓	✓	√	✓	✓
獲邀請欣賞一次私人沙龍音樂會 Invitation to One Private Salon Concert				√	\checkmark	✓	✓
獲邀請欣賞兩次私人沙龍音樂會 Invitation to Two Private Salon Concerts						✓	✓
獲邀請欣賞飛躍演奏香港全年的私人 沙龍音樂會 Invitation to All of Premiere Performances' Salons for One Year							✓

感謝您的慷慨支持! Thank You So Much for Your Generous Support!

捐款方法 How to Donate





網上捐款 **Online Donation**

前往pphk.org/support-us/ donations或掃描以下二維碼 以信用卡捐款

Visit pphk.org/support-us/ donations or scan this QR code to donate with your credit card



劃線支票 **Crossed Cheque**

郵寄至飛躍演奏香港: 香港銅鑼灣禮頓道77號禮頓 中心15樓1522室。抬頭請寫 「飛躍演奏香港有限公司」或 "Premiere Performances of Hong Kong Ltd."

Send a cheque made out to "Premiere Performances of Hong Kong Ltd." to Premiere Performances, Room 1522, 15/F. Leighton Centre, 77 Leighton Rd, Causeway Bay

銀行轉賬 **Bank Transfer**

至花旗銀行戶口 250-390-48085510, 並電郵入數紙到info@pphk.org

Deposit to Citi account number 250-390-48085510 and email the receipt to info@pphk.org

飛躍演奏香港有限公司

Premiere Performances of Hong Kong Limited

Staff

Andrea Fessler Loretta Cheung Brian Chui Ingrid Kwok Sharen Lau Mike Lin

Board of Governors

Andrea Fessler Winnie Kwan Shu Yin Lee Ester Li

Executive Director and Founder Box Office Manager Programme & Outreach Manager Senior Arts Administration Officer Marketing Manager Arts Administration Officer

Pro Bono Legal Counsel Paul Hastings LLP



飛躍演奏香港之友

Friends of Premiere Performances

飛躍演奏香港謹此向以下人士的慷慨捐助深致謝忱。

Thank you to all of our generous donors whose support allows Premiere Performances to provide the world class range of programming and outreach that we present.

Anonymous (9) Audry Ai & Tom Morrow Andrew Alexander Gisèle and Kurt Baker Eugene Birmar Bloomberg L. F Jessica Bruser & Heath Zarin Capital International, Inc. Rohin Chada Ester & Eugene Chung Philip Eisenbeiss Andrea Fessler & Davide Erro Whitney Ferrare Leonie Foong & Wen Tan Grace Freshwater Goldman Sachs Matching Gift Program Filippo Gori & Silvia Pezzini Wendy & Danny Hegglin Jean Ho Susan Ho & Andrew Brandler Abby & Fred Hu Interlude.hk Shu Yin Lee Kim & Adam Leitzes Adam Leitzes Juliette Liu Linman Karas

Winnie Kwan & Mark Shuper Camilla & John Lindfors Y.S. Liu Foundation Ltd. Macquarie Group Foundation Sharene and Ian Mak The Ronald & Rita McAulay Foundation Elia Mourtzanou Spencer Privett Vivek Sharma Fiona Steffensen John and Anne Witt Elaine Wong & Fritz Demopoulos Abby Pofang Wu Adrian Wu YangTse Foundation Peggy Yeoh & Seng Huang Lee

\$25,000 - \$49,000 Anonymous (1) Mira Christanto Ming Chen & Jelmar de Jong Spencer Goh Alain & Rosemary Groshens Bobbi Hernandez & Morgan Sze Rimmo Jolly Nelson K. F. Leong Niklaus Leung

Tracy Li Evan Miracle Moon Yik Company Limited Amna & Ali Naqvi Sau Ching Charity Foundation Limited Christopher Sim / Kevin Wilkey Tung Family Foundation Jeanie Woo Clara Yip & Jian Shen Sofia Zanchini & Gaetano Bassolino Jason Zhang

\$18,000 - \$24,900 Anonymous (1) Nicolas Aguzin Alessandro Asperti Aaron Chandrasakaran Esther & John Chi Anne Farlow & Oliver Bolitho GaveKal Endowment Limited Great Eagle Holdings Limited Radhika & Oshan Gunawardana David Ho Christina Matula-Häkli & Jukka Häkli

Katherine & Willard McLane Jina I ee & Jae Won Chang Sophie Mensdorff Once and Future Man Ltd.

Doreen & Alain Le Pichon Sau Ching Charity Foundation Limited Elena & Andrea Vella

Josephine Wai Julie Welch Mr. K K Yeung, JP Mi-Ran & Chi-Won Yoor

\$10.000 - \$17.900 Anonymous (7) Dania & Hani Abuali Anchor International Tzo Tze Ang & Eashwar Krishnan lain Bruce Maggie & Max Chen Cheng Kar Wai Pamela Cheng Vincent Chui Dr. Chung See Yuen Rebecca & Anthony Correa David Li Kwok-Po Ćharitable Foundation Ltd. The Delgado Family Sachin Divecha Kurt Ersoy Ben and Alison Falloon Marissa Fung Shaw Sabrina & Spencer Fung Natalie da Gama-Rose Mark Hayden David Halperin Kevin Ho

Haewon Hwang & Nick Taylor Jane Kim Jancu Koenig Michelle Leung Sulger Chun Hui Lin Stephen Luk CF Mar Simon & Angharad Martyn Taeko & Gerard Millet Mr. R.J. and the Hon. Mrs. McAulay Jane Ng Joanne Ooi & John Bleach Yana & Stephen Peel

Frank, Ellen & May Proctor Lily & Andrew Riddick Andrea & Eckart Roth Mia Sakata & Emerson Yip Miki & Andrea Sorani Maggie & Nelson Tang Melanie Tang & Nick Simunovic Mei Tay and Fred Schulte-Hillen Huah Žimmern

\$5,000 - \$9,900 Anonymous (4) Anisha Abraham AWORKS DESIGN Molly Bersani Eugene Birman Janice Chan and Louis Choy Doug Chow Credit Suisse Foundation The Furo Suisse Foundation Joe & Lindy Fok Carolyn Fong & James Rodriguez Michelle Garnaut Adrian Harley Esther Heer
Deborah & Paul Hennig
Hotung Mills Education Foundation

Claire Hsu & Benjamin Vuchot Doreen Jaeger-Soong Inna Kanounikova Selina Kuok & Paolo Picazo Charlotte Lai Wing Sze Lee Family Helen & Arne Lindman Deborah & Michel Lowy Michelle & Mark Lunt Tytus Michalski rederick Mocatta Nadine Ouellet & David Legg Janana Pasha Satyan Patel

Ron & Tanva S. Jeffrey Shiu Audrey & Eric Slighton Miki & Andrea Sorani Ivan Strunin Rajan Sujanani Amy Tam Su-Mei & Marcus Thompson Christine Van & Martin Matsui Tim Weinert-Aplin Amy Wood

Jessamy Woolley & Ralph Sellar Tony Xu Kirsten & Adam Zaki Jennifer Zhu Scott & Adrian Scott

\$1,000 - \$4,900 Anonymous (11) Meenakshi Ambarda Kylie Anania Judy Ang-Ikeda Alicia Audibert John Batten Cheryl Blanco Mimi Brown and Alp Ercil

Roberto Bruzzone Flizabeth Chan Karen Chan Kilian Chan David Chao Charities Aid Foundation America Chiahui Chen CS Chen Elaine Cheng Lisa & Mark Chiba Lucy Choi Regina Chui

Lewis Chung Lewis Chung Elizabeth Clark & Richard Boseley Simon Clarke Susan Clear Mark L. Clifford Mark Cohen TG Cooper William Crowe Andrew D'Azevedo Ti & Gerald Dennic Devialet Ltd Faina & Ioshua Dermar David Patrick Eich

Stephen Eno Charles Firth Bernard Fleming Force for Good - JP Morgan Angus Forsyth Alise Franck Emma Louise Fung – ELFWORKS Nelly & Kenneth HC Fung Paul Geitner

Emily Gillett Ember & Evan Goldstein Ellen Gorra Lori Granito - Go Gourmet Claude Haberer Corey Hall-Cooper Cathérine Han Wu Han & David Finckel Rumiko Hasegawa Allison Haworth West & Michael West Lina and Rami Hayek John Heath

Elaine Ho Youmna & Bruno Hostelet Dede Huang & Alec Stuart Hui Yui Betty Hung Mimi & Peabody Hutton Martine & Michel Jospé Deborah Kan & Joseph Gallagher Deborah Kan & Joseph Gal Kosmo Kalliarekos Kong Wing Fai Kong Yuk Yi, Anna Vinit Kumar Cissy Lam & Robert Tang Ting Ting Lam Amy & Mattias Lamotte

Mette Hiort

Anne LeBourgeois & Robert Grieves Adam Lazar Chui-Inn Lee May Lee Tak Lee Gesina Leuna

Joan Leung William Littlewood Yang Liu Judy Lo George Long John Louie Craig & Michelle Lovett Lum Wai Chun Raphael Donald Lung Sandra Mak & Alex Hee Jonathan Mandel Stephen Matthews Kwok-Ling Mau Jane Mcbride John Medeiros Micramusic Limited Siu Ming & Friends Louisa Mitchell Philippe M. Moisar Jonathan Mok Forrest Morr Grandma & Cherry Ng Noam Noked One Pilates Studio Jennie Orchard Amy & Lincoln Pan Yvonne Poon & John H Boey Rampreet Lorenzo Restagno Isabelle Richardson Georgina & Thibaut de Rocquigny Rubicon Communications Ltd. Barbara Ann Rust Heinz Rust Philippa Salewicz Megan Schmalzried Andy Schroth Helen Scott Andrew Sheard Gorden Shiu

Nicole & Jonathan Silver Leah & Jason Singer Jinus & Lionel St. Exupery Peter Stein Henry Steine Dan Strumpf Jean Sung & Peter Krismer Zack Susel Edward Szakal Yee Kai Gary Tang Time Out Hong Kong Harriet & C.C. Tung U.S. Phlogiston Corp. Caroline & Douglas Van Lidia Wagstyl Kim & Thomas Walther Cynthia Wang Olivia Wang Kohei Anthony Watanabe Andrew Webster William Westbrook Jennifer Wilson Cheryl & Jack Wong Elizabeth Wong May Wong Sook Leng Wong Wong Nai Hei

Peter Yu Sylvia Yu Drs Dorothea and Christian Zeppezauer

Priscilla Wong Wong Tang Fung James Woo

Benjamin Wu Hui Yi Wu

Margaret Yang

Sook Young Yeu Pauline Yeung

Johnny Yip